
MARIJANA RIMANIĆ:  

- Hvala predsjedniče.  

Dobar dan, lijep pozdrav svima.  

Moje pitanje za gradonačelnika tiče se obnove. Kao što smo vidjeli po medijima u 

zadnje vrijeme veliki je broj javnih zgrada u Zagrebu obnovljen, posebno vrtića i škola ali i 

kulturnih i zdravstvenih ustanova. Neke od tih zgrada su i cjelovito obnovljene no s obzirom 

da je rok za korištenje sredstava iz Fonda solidarnosti vrlo blizu odnosno za petnaest dana, 30. 

lipnja, zanima me koliko je još projekata u procesu i koji su ti projekti ili barem neki veći 

projekti da nas možda uputite.  

I osim toga koji je ukupni ciljani iznos sredstava koje će Grad povući iz Fonda odnosno da li 

će uspjet povuć sva sredstva koja su nam na raspolaganju.  

I na kraju kao što sam spomenula za petnaest dana ističe rok za korištenje tih sredstava, na 

koji način će se financirat obnova nakon toga odnosno postoje li neke druge opcije za 

eventualno europsko sufinanciranje. Hvala vam.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati gradonačelnik, Tomislav Tomašević izvolite.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala na pitanju. Dat ću odgovor a onda ću i zamoliti dogradonačelnika da me 

dopuni.  

Znači kao prvo kada se desio potres u Zagrebu i kad je došao novac iz EU fondova 

odnosno Fonda solidarnosti za obnovu, do sada se Fond solidarnosti trošio na način da se 

zgrade vraćaju u prvobitno stanje, u svim drugim europskim državama. Al' to bi značilo da 

vraćamo zgrade tako da, u situaciju gdje će opet ako bude isto jednak potres one opet bit 

oštećene i ugrožavamo sve ljude koji rade u tim javnim zgradama i korisnike odnosno 

građane koji dolaze u te javne zgrade.  

Hrvatska po meni je donijela jako dobru odluku, Vlada RH i to treba reći, ja to javno 

govorim, da se taj novac ne iskoristi samo za sanaciju i vraćanje u prvobitno stanje što je 

jedino realno i moguće s tim rokovima od 18 mjeseci. Jer kako možete ići u znatne obnove, 

samo kad imate javne nabave koje su europska propisana pravila i koje toliko traju da to 

jednostavno drugačije ne možete stići. Ali je Hrvatska odlučila da ide u ambicioznu obnovu i 

da ne ide samo sanirati i sitno popravljati i vraćat u prvobitno stanje nego da ide u tzv. 

cjelovitu obnovu. Da ide konstrukcijski ojačati te zgrade tako da budu bolje, da mogu izdržati 

jači potres u budućnosti. A ne samo da ih na taj način ojača nego da ih i energetski obnovi i 

moderno suvremeno opremi.  

Bit će pretpostavljam i pojašnjenje pa ću dat onda dogradonačelniku.  

Znači u toj perspektivi to je bio teži zadatak, na svu sreću je produžen rok zbog drugog 

roka i nevjerojatno ali istinito država zajedno s gradom  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

će potrošit sav taj novac iako smo išli u cjelovitu obnovu zgrada.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  

Evo dodatno pojašnjenje zatraženo od zastupnice Rimanić. Izvolite zastupnice.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

 



MARIJANA RIMANIĆ:  

- Da, bile su dvije, dvije.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ne, dvije su minute prvi puta a drugi puta dodatno pojašnjenje jedna minuta.   

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- Je, je, bilo je da.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Je.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Ne može bit. izvolite.  

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- Ja mislim da je bilo.  

Pa tražila… 

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupniče bez dobacivanja, ometate govornicu. Dobro? Izvolite.  

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- Pa molila bi još samo da se, da se kaže  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupnik Goluža dobivate opomenu, neprekidno ometate raspravu. Izvolite.  

 

MARIJANA RIMANIĆ:  

- koji su, koji su još procesi sada u tijeku, možda da se istaknu neki važniji i što će bit 

nakon 30. 6., da.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dodatno pojašnjenje, gradonačelnik.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dogradonačelnik će.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Dogradonačelnik Luka Korlaet. Izvolite zamjeniče.  

 

LUKA KORLAET:  

- U procesu je preko 200 radova obnove. Dakle najviše se u medijima pojavljuju škole, 

neki dan smo otvorili 6. cjelovito obnovljenu školsku zgradu, ali osim škola obnavljaju se i 

bolnice, galerije odnosno muzeji, zgrade gradske uprave, obnavlja se, obnavljaju se objekti 

infrastrukture, dakle mostovi, ceste, Jarunska cesta, Sljemenska cesta također iz Fonda 

solidarnosti, one nevidljive stvari, infrastruktura, dakle cjevovodi, plin, voda, tramvajske 



tračnice, kablovi. Dakle preko 200 projekata je u procesu i sad smo što se potrošnje tiče na 

nekakvih 120 milijuna povučenih iz Fonda solidarnosti. Po gradskim pozivima targetiramo 

150. Sve ono što se neće stići potrošiti do ovog roka,  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

da, više je, da, će biti refundirano iz državnog proračuna. To je ministar isto tako rekao 

neki dan.  

A za cjelovite obnove dakle energetski dodatak iz NPO-a.  

 

 


